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 Односи Србије и Аустрије су добри али и "натрпани" историјом, каже амбасадрор
Србије у Аустрији Перо Јанковић. Ипак, једина проблематична тема је питање Косова

  

  "Упркос томе што је Аустрија заговорница придруживања, упркос томе што нам је први
инвеститор, спорна тема је Косово. Аустрија је једна од највећих промотера тзв незавине
државе Косово и ту нема тајни", рекао је Јанковиц српским новинарима у Бечу   

Истиче да је то једина тачка где смо на супротним странама, али да они "раде оно што
мисле да треба да раде, врло интезивно и упорно".

  

Према његовим речима, константно се ради на бољим односима.

  

"Ми радимо свој, они свој посао", каже он и додаје да је бити дипломата у Аустрији (међу
укупно 17000) пријатно.

  

Прилике које нам дају у економском и политичком смислу дају нам за право да
констатујемо да су односи добри.
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На питање каква је сарадња са Себастијаном Курцом, Јанковић каже да он има
позитивне ставове и да је сарадња добра. Подсетио је на добре везе које Курц има са
премијером Александром Вучићем и шефом српске дипломатије Ивицом Дачићем.

  

Једном прликом ми је рекао "ови моји ће ме убити колико често долазим у Београд",
прича Јанковић.

  

Председник парламентарне пријатељске групе Аустрија-Србија Андреас Шидер
међутим, сматра да питање Косова неће бити кључна тачка придруживња Србије
Европској унији.

  

"Не верујем да ће то бити препрека, наћи ће се неко дипломатско решење", рекао је
Шидер и подсетио да је Аустрија признала Косово али да то не мора да значи да ће то
питање бити кључно у процесу придруживања.
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